
 
 

Referat bestyrelsesmøde d. 17/3 -2025. 
 

Deltager: Nina Helsted, Susanne Vennike, Britt Mears og Annika Dirksen 
Fraværende: Signe Johansen 

 
1) Dagsorden til staldmødet 

Er udarbejdet i fællesskab. Gennemgang af nuværende staldaftaler. Foldordning fremadrettet 
(pr. 1/5) og strøelse. Der er arbejdet mod at få halm igen, men dette er ikke muligt.  Vi ønsker 
at klubben fremadrettet skal tilbyde bundmateriale, hvorfor der er indhentet nye tilbud for at 
sikre den billigste løsning for opstalder. Fortsat en del svind, hvilket er et problem og koster 
klubben økonomisk.   
 
2) Arbejdsdag 

Første arbejdsdag bliver skærtorsdag d. 17/4 kl. 10-15. På dagen vil der være fælles indluk. 
Der vil blive lavet fællesspisning og hygge som en del af dagens arrangement. Der udarbejdes 
en arbejdsseddel med opgaver. Kan opstalder ikke deltage, tildeles de en arbejdsopgave som 
skal udføres. Annika opretter et docs, hvor vi løbende kan skrive opgaver på.  
 
3) Klubben opretter en gratis gmail, så vi fremover kan benytte denne til at sende 

bpoksregning.  

 
4) Britt og Annika undersøger med regnskabsprogram til klubben.  

 

 

5) Jubilæum bliver i september. Der er ansøgt en fond til dagen. Hvad vi kan gøre på dagen, 

afhænger af den økonomiske kapital. Susanne taler med Iben Drejer, som har tilbudt at 

komme ned og ride og hører hvornår hun kan i september.  

 
 
 
 

 

 
 

 


